加語為結核病務以

Migrant Workers with Tuberculosis

配合都治:規則服藥」留臺治療

Cooperate with DOTS / Take medicine regularly / Receive treatment in Taiwan



2022年1月1日「受聘僱外國人健康檢查管理辦法」新法上路囉!

New Regulations Governing Management of the Health Examination of Employed Aliens go into effect on January 1, 2022!

結核病是可以治癒的疾病!移工配合都治服藥14天,幾乎不具傳染力,如確實規則服用六個月以上,多可完成治療。

Tuberculosis is a curable disease! Migrant workers cooperating with DOTS and taking medicine for 14 days are almost not infectious. If they take medicine regularly for more than six months, the treatment is completed.

適用對象

Applicable to

確診肺結核或結核性肋膜炎個案(多重抗藥性結核病個案除外)

Migrant workers diagnosed with tuberculosis or tuberculosis pleurisy (excluding multidrug-resistant tuberculosis)



Application documents

- 1.診斷證明書 Certificate of Diagnosis
- 2.移工接受都治服務同意書

Directly Observed Treatment, Short Course (DOTS) Consent Form for Foreign Employee



申請方式

How to apply

雇主收到診斷證明書次日起15天內,應將申請文件送交衛生局辦理。

Employers should submit the application documents to local health departments within 15 days from the next day of the receipt of the certificate of diagnosis

